
Z A P I S N I K 

7. seje Sveta članov Krajevne skupnosti Šebrelje, ki je bila 9. marca 2022 s pričetkom ob 19. uri v 
prostoru pisarne – sejne sobe v Gasilskem domu Šebrelje.  

PRISOTNI: 
1. Evgen Ozebek, predsednik in člani: 
3. Tanja Kumar 
4. Urška Jereb 
5. Helena Bevk 
6. Marija Lapanja 
7. Uroš Božič 
8. Andrej Ozebek 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI: 
1. Katarina Tušar 
 
Zapisnikar: Marija Lapanja 
 
Po ugotovitvi sklepčnosti seje je predsednik Sveta KS Šebrelje predlagal obravnavo naslednjega 

d n e v n e g a    r e d a  : 
 
1. Pregled realizacije del in nalog Sveta KS Šebrelje v letu 2021 in delno v letu 2022.   
2.  Plan del in nalog Sveta KS Šebrelje v letu 2022 – okvirni je bil sprejet, vključi se še dodatne predloge, 

ki bodo svetu posredovani do volitev novega Sveta v letu 2022. 
3.  Razno.  
 

S predlaganim dnevnim redom so prisotni soglašali in prešli na obravnavo posameznih točk. 

Add 1. – Pregled realizacije del in nalog Sveta KS Šebrelje v letu 2021 in delno v letu 2022 

Predsednik Sveta KS Šebrelje (v nadaljevanju: predsednik Sveta KS) g. Evgen Ozebek je podal poročilo 
o tem, kaj je bilo v letu 2021 od zastavljenih in dodatno opredeljenih nalog tudi realizirano. Če na kratko 
povzamemo, smo na zadnjem sestanku sprejeli plan del in nalog KS Šebrelje v letu 2021, ki je okvirno 
zajemal spodaj navedena področja, ki so v glavnem bila tudi realizirana. 

1.  Preplastitev vseh kritičnih delov cestišča.  

2. Ureditev dodatnih propustov.   
3. Ureditev križišča proti cerkvi. 
4. Ureditev klančine na eni strani vhodnih stopnic v trgovino.  
5. Ureditev otroškega igrišča (podporni zid ob igrišču, nabava nekaj dodatnih igral).  
6. Sodelovanje pri iskanju ustreznejšega oz. dodatnega mobilnega operaterja. 
7. Še vedno je v veljavi težnja po kulturni obogatitvi vasi z vpeljavo – izvedbo projekta »Knjiga v vsako 

hišo«.  
8. Začetki dogovarjanj v zvezi z ureditvijo »ekoloških otokov« v vasi. 
9. Ustrezna ureditev – sanacija mostu v »Kopačnicah«.    
10. Nadomestilo za izvajanje aktivnosti KS v prostorih PGD Šebrelje. 
11. Nabavljene so tudi nove zastave, urejeni novi drogovi in sklenjen pisni dogovor (pogodba) za 

skrbnika obveznosti te dejavnosti. 
12. Zgrajen je bil tudi nov podporni zid na nekategorizirani cesti v Hrib. 
 
O realizaciji teh nalog so bili krajani KS Šebrelje podrobneje seznanjeni z zapisnikom 6. seje Sveta KS, ki 
je bil objavljen na vseh oglasnih mestih v vasi, zato se prisotni ob teh točkah v razpravi niso posebej  
ustavljali in ponavljali že povedanega.  
 
 
 



Add 2. - Plan del in nalog Sveta KS Šebrelje v letu 2022 
 

Spodaj navedeni plan del in nalog Sveta KS Šebrelje v letu 2022, ki sestoji iz naštetih točk – 
nalog, je bil že sprejet na 6. seji Sveta KS Šebrelje. 

1. Voda – projekt »Pustota«   
2. Projekt »Sanacija ceste od križišča do Dolenje vasi do hišne št. 18« 
3. Sodelovanje pri iskanju ustreznejšega oz. dodatnega mobilnega operaterja   
4. Kulturna obogatitev vasi KS Šebrelje   

5. Dogovori z ustrezno inštitucijo, ustanovo, podjetjem v zvezi z ureditvijo »ekoloških 
otokov« v vasi   

 
V razlagi posameznih realiziranih nalog se je predsednik Sveta KS Šebrelje g. Evgen Ozebek posvetil 
tistim nalogam, ki so doslej bile realizirane; o preostalih, ki ostajajo še v planu za tekoče leto in v 
možnosti realizacije, ko bodo razdeljena proračunska sredstva po posameznih KS, se bo Svet KS 
seznanjalo sproti. 
 

1. Predsednik je povedal, da je projekt »Sanacija ceste od križišča do Dolenje vasi do hišne št. 
18« realiziran. Nekaj popravkov bo seveda še potrebnih, je pa kljub nekaterim res nujnim ukrepom, 
ki so bili ob preplastitvi potrebni (zaprtje ceste za določen čas), projekt uspešno izveden. 

2. Pri prepotrebni preplastitvi ceste na omenjeni lokaciji ni šlo za redno dodelitev namenskih sredstev, 
ki so KS že bila dodeljena in tudi že porabljena (druga polovica ceste do mostu v Stopniku), ampak 
za izredno dodelitev na drugi lokaciji neporabljenih sredstev, ki so bila sicer namenjena za podobna 
dela. Ker sredstev tam, kamor so bila namenjena in dodeljena, žal niso uspeli pravočasno porabiti, 
smo vskočili s ponudbo (administrativno, dokumentacijsko) in sredstva po izrednem razpisu 
pridobili. Tako imamo preplasten velik in pereč del cestišča do Dolenje vasi, ki bi po redni poti prišel 
v poštev nekje v dolgoročnem, še nedoglednem času.  

3. Z delom se je namreč zelo mudilo, saj smo ob pridobitvi sredstev naleteli na druge težave, težave z 
izvajalci del, meteorološke težave … V mesecu novembru preteklega leta tudi naša KS s temi sredstvi 
ne bi mogla več razpolagati. Upravičeno smo lahko zadovoljni z opravljenim delom, pomanjkljivosti 
in napake pa bo izvajalec del opravil v poletnem času. 

4. Predsednik Sveta KS je še povedal, da so zaradi COVID-19 situacije ostala namenska sredstva za 
organizacijo srečanja ob Miklavževanju in Dedku mrazu nerazporejena in da lahko organizatorji 
navedenih projektov nanje računajo v letu 2022.5. V zvezi s »kulturno obogatitvijo naše vasi« je 
predsednik pojasnil, da je stopil v dogovarjanje z izvajalcem za izdelavo take »Hiške bukev«, ki bi 
lahko bila postavljena na objektu trgovine KZ. Prav tako so tudi že bili izvedeni pogovori in dogovori 
z vodstvom KGZ Idrija, ki dajejo soglasje k temu in projektu ne nasprotuje.  

 

 
Add 3. – Razno – pobude in vprašanja članov Sveta KS Šebrelje 

 
 Pod to točko so bila izpostavljena naslednja vprašanja:  

1. V Dolenji vasi pri Andreji Mlakar in Emi Škvarča proti hiši št. 28b je košček poti, ki je evidentiran kot 
»javno dobro«. Ta kos javnega dobra bo zajet v sanacijo v letu 2022 ob prvi možni izvedbi teh del.  

 
2. Tudi v Grapi iz Stopnika je kos poti, ki so jo okoličani popravili sami, nato pa zaprosili občine za 

povračilo dela sredstev, tako da bi naša KS k temu prispevala cca 1.000 EUR, ker sta dve hiši 
evidentirani pod KS Šebrelje. 

 
3. Kanačnik – postavljeni so 4 betonski kanali na mestu, ki je opredeljeno kot »javna pot« in je tudi 

dejansko toliko v uporabi, da je ureditev za vaščane - uporabnike poti smiselna in potrebna. 
 



4. Sredi vasi se je uredilo nujno popravilo kanalizacije zaradi vdora. 
 
5. Urejeni so propusti pri Jerebu, potreben pa je še dogovor z ustreznimi izvajalci za vzdrževanje tega 

dela vozišča v zimskem času. 
 
6. Nabavljen je tudi hidrant v Dolenji vasi (nadzemni hidrant) in dve hidrantni omarici. 
 
7. V letu 2022 se spet razmišlja o organizaciji »Oratorija 2022«, za kar se seveda zaproša tudi za delček 

sofinanciranja projekta, s čimer so prisotni soglašali. Del sredstev bo rezerviran in namenjen za ta 
projekt.  

 
8. Tudi v letu 2022 bo treba poiskati ustrezen kader, s katerim se bo sklenilo pogodbe za manjša 

vzdrževalna dela, tako pri skrbi za mrliško vežico, pokopališče, kot za ostala dela v sklopu 
vzdrževanja objektov in del v domeni KS Šebrelje. 

 
 Na splošno je bilo ugotovljeno, da je Svet KS Šebrelje v dveh mandatnih obdobjih izvedel veliko del 

in obsežnejših projektov, za katera bo v bodoče nujno treba zagotoviti vzdrževanje, in seveda 
poskrbeti za tiste, ki jih zaradi pomanjkanja sredstev morda ni bilo mogoče izvesti. Vsekakor niso 

pri planiranih projektih bila pereča le sredstva, temveč tudi drugi objektivni razlogi /npr. iskanje 
ustreznejšega oz. dodatnega mobilnega operaterja, da bo v vasi več ponudbe, dokončna 
izpeljava kulturne obogatitev vasi KS Šebrelje, dogovori z ustrezno inštitucijo, ustanovo, 
podjetjem v zvezi z ureditvijo »ekoloških otokov« v vasi ipd.).  

 
9. Ponovno je bilo pojasnjeno, da se članom Sveta KS Šebrelje izteka mandat in da so tudi za to funkcijo 

volitve že kar blizu. Kot je bilo rečeno in povedano že na predhodni seji, je potreben temeljit 
premislek o kandidaturi za člane Sveta KS Šebrelje. Dogovorjeno je bilo, da člani Sveta KS v teh 
kandidacijskih postopkih ne bomo sodelovali, da ne bomo tako kot pretekla leta sami iskali 
kandidate in jim posredovali v podpis kandidatne liste. Naj povemo še enkrat, da dosedanji člani 
Sveta KS nikakor niso dolžni kandidate za to funkcijo iskati sami pred iztekom svojega lastnega 
mandata. 

 Občinska volilna komisija bo morala v skladu s predpisanimi postopki o volitvah v Svet KS razpisati 
volitve, obstoječi člani Sveta KS pa seveda pozivamo na tem mestu vse vaščane k vložitvi 
kandidature za sprejem funkcije člana Sveta KS. To pomeni, da morajo vsi, ki želijo tvorno sodelovali 
v življenju in delu KS in obogatiti s svojim delom in sposobnostmi življenje in delo vaščanov, da se 
prijavijo, izpolnijo potrebno dokumentacijo (o kateri se lahko seznanijo s pomočjo pravil o volilnem 
postopku in ustnih informacijah s strani predsednika Sveta KS in občinske volilne komisije) ter to 
izpolnjeno in podpisano kandidaturo dostavijo neposredno brez vmesnih »postajališč« na to 
občinsko volilno komisijo.  

 
 Vsi člani Sveta KS Šebrelje se zavedamo, da je čas menjave kandidatov, članov nujno potreben, da 

so potrebne nove moči, nove ideje, nov elan. Da je ob tem čas, da se vključi tudi tisti del sovaščanov, 
ki že vsa leta spremlja delo Sveta KS Šebrelje in zagotovo imajo ideje o popestritvi dela, o potrebnih 
akcijah, opravilih, projektih, izvedbenih del in podobno. Vsekakor bo vsak tak kandidat več kot 
zaželen v delovnem telesu KS. 

 
 Ker drugih predlogov, vprašanj in pobud ni bilo, je bil sestanek zaključen ob 20.00 uri. 

 Zapisnikar: M. Lapanja     Predsednik članov Sveta KS Šebrelje
        Evgen Ozebek, l.r. 


